
Protokół Nr  14/2016 
 

z posiedzenia Komisji Zdrowia, Rodziny i  Polityki Społecznej  

w dniu 17 maja 2016 r. 

 

 Na posiedzeniu Komisji obecni byli jej członkowie oraz zaproszeni goście 

według załączonej  listy  obecności. 

Obrady prowadził Przewodniczący Komisji radny Leszek Salamon, który na wstępie 

powitał wszystkich, po czym przedstawił następujący porządek posiedzenia: 

  

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

3. Omówienie materiałów na sesję Rady Miejskiej. 

4. Sprawy bieżące.     

  

Ad. 1 

Członkowie Komisji przyjęli proponowany porządek posiedzenia bez uwag, 

„jednogłośnie” – głosowało 11 radnych.  

 

Ad.2 

Protokół Nr 13/2016 z 19 kwietnia 2016 r. został przyjęty „jednogłośnie” – głosowało     

8 radnych. 

               

Ad. 3 

Członkowie Komisji zapoznali się z oceną zasobów pomocy społecznej na rok 2015 

dla Gminy i Miasta Czerwionka-Leszczyny, przedstawioną przez Z-cę Dyrektora 

Ośrodka Pomocy Społecznej. 
 

Do pozostałych projektów uchwał ujętych  w porządku obrad sesji,  nie zgłoszono 

uwag. 

 

Ad. 4 

Przewodniczący Komisji przedstawił otrzymaną informację w sprawie wniosku 

Komisji dotyczącego zajęć gimnastyki korekcyjnej  prowadzonych w szkołach.  

Zwrócił uwagę, że zajęć tych jest zdecydowanie za mało, powinny być co najmniej    

2 razy w tygodniu. 

Radna Janina Binda  dodała, że są przedszkola gdzie nie ma w ogóle zajęć                

z gimnastyki korekcyjnej a wad postawy u dzieci jest bardzo dużo, ale nie ma na to 

pieniędzy. Tak samo sytuacja wygląda z logopedami. 

Radna Grażyna Strzelecka potwierdziła, że bardzo dużo dzieci ma wady wymowy. 

Aleksandra Chudzik Pełnomocnik ds. Społecznych zwróciła uwagę, że logopedzi 

mogą przeprowadzić badania w przedszkolach ale reszta to już jest  praca                 

z dzieckiem w domu. 

 

 



 2 

Wniosek: 

Komisja jednogłośnie 8 głosami „za” podjęła wniosek  o zwiększenie ilości 

godzin gimnastyki korekcyjnej  w szkołach, tak aby zajęcia odbywały się          

co najmniej 2 razy w tygodniu (uwzględniając w tym również przedszkola). 

 

Na tym posiedzenie zakończono. 

  

Protokołowała 

Alina Kuśka     

     

                                                 Przewodniczący Komisji 

               radny Leszek Salamon 


